	f Residential Pr 〗業的描述	operty	Saleable Area (including balcony, utility platform and verandah, if any) sq.metre (sq.ft)		Area of c	ther specifi 其他指明	ed items (N 阴項目的面积	lot included 責(不計入實	I in the Saleable A 【用面積)平方米(	Area) sq.m 平方呎)	etre(sq.ft.)		
Block Name 大廈名稱	Floor 樓層	Flat 單位	使 (	Air-conditioning plant room 空調機房	Bay window 窗台	Cockloft 閣樓	Flat roof 平台	Garden 花園	Parking space 停車位	Roof 天台	Stairhood 梯屋	Terrace 前庭	Yard 庭院
		А	118.152 (1272) Balcony 露台 : - (-) Utility Platform 工作平台 : - (-)	-	-	-	36.758 (396)	-	-	-	-	-	-
		В	112.589 (1212) Balcony 露台 : - (-) Utility Platform 工作平台 : - (-)	-	-	-	31.303 (337)	-	-	-	-	-	-
Tower 1	2/F	С	74.876 (806) Balcony 露台 : - (-) Utility Platform 工作平台 : - (-)	-	-	-	64.747 (697)	-	-	-	-	-	-
第1座	2樓	D	74.352 (800) Balcony 露台 : - (-) Utility Platform 工作平台 : - (-)	-	-	-	53.281 (574)	-	-	-	-	-	-
		E	75.246 (810) Balcony 露台 : - (-) Utility Platform 工作平台 : - (-)	-	-	-	46.326 (499)	-	-	-	-	-	-
		F	75.786 (816) Balcony 露台 : - (-) Utility Platform 工作平台 : - (-)	-	-	-	66.527 (716)	-	-	-	-	-	-

The saleable area of each residential property and the floor areas of balcony, utility platform and verandah (if any) to the extent that it forms part of the residential property are calculated in accordance with section 8 of the Residential Properties (First-hand Sales) Ordinance; and the areas of other specified items (if any), to the extent that they form part of the residential property (not included in salesable area) are calculated in accordance with Part 2 of Schedule 2 of the Residential Properties (First-hand Sales) Ordinance.

## Notes

- 1. The above areas have been converted to square feet based on a conversion rate of 1 square metre=10.764 square feet and rounded off to the nearest integer and the area shown in sq.ft. may be slightly different from that shown in sq. m.
- 2. There is no verandah in the residential properties in the development.
- 3. 4/F, 13/F, 14/F and 24/F are omitted.
- 4. Tower 4 is omitted.

每個住宅物業的實用面積以及構成住宅物業的一部份的範圍內的露台、工作平台及陽台(如有)之樓面面積,是按照《一手住宅物業銷售條例》第8條計算得出的。在構成住宅物業的一部份的範圍內的其他指明項目(如有)的面積(不計算入實用面積),是按照《一手住宅物業銷售條例》附表2第2部計算得出的。

- 上述所列之面積以1平方米 = 10.764平方呎換算至平方呎,並四捨五入至整數。以平方呎計算之面積與以平方米計算之面積可能有些微差異。
- 2. 本發展項目住宅物業並無陽台。
- 3. 不設4樓、13樓、14樓及24樓。
- 4. 不設第4座。

	f Residential Pr 勿業的描述	operty	Saleable Area (including balcony, utility platform and verandah, if any) sq.metre (sq.ft)		Area of o	ther specifi 其他指明	ed items (N 明項目的面和	ot included 責(不計入實	I in the Saleable / 【用面積)平方米(-	Area) sq.me 平方呎)	etre(sq.ft.)		
Block Name 大廈名稱	Floor 樓層	Flat 單位	實用面積 (包括露台、工作平台及陽台(如有)) 平方米(平方呎)	Air-conditioning plant room 空調機房	Bay window 窗台	Cockloft 閣樓	Flat roof 平台	Garden 花園	Parking space 停車位	Roof 天台	Stairhood 梯屋	Terrace 前庭	Yard 庭院
		А	123.501 (1329) Balcony 露台 : 3.702 (40) Utility Platform 工作平台 : 1.647 (18)	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-
		В	116.291 (1252) Balcony 露台 : 3.702 (40) Utility Platform 工作平台 : - (-)	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-
Tower 1	3/F - 22/F	С	77.332 (832) Balcony 露台 : 2.456 (26) Utility Platform 工作平台 : - (-)	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-
第1座	3樓至22樓	D	78.496 (845) Balcony 露台 : 2.592 (28) Utility Platform 工作平台 : 1.552 (17)	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-
		E	79.390 (855) Balcony 露台 : 2.592 (28) Utility Platform 工作平台 : 1.552 (17)	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-
		F	78.374 (844) Balcony 露台 : 2.588 (28) Utility Platform 工作平台 : - (-)	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-

The saleable area of each residential property and the floor areas of balcony, utility platform and verandah (if any) to the extent that it forms part of the residential property are calculated in accordance with section 8 of the Residential Properties (First-hand Sales) Ordinance; and the areas of other specified items (if any), to the extent that they form part of the residential property (not included in salesable area) are calculated in accordance with Part 2 of Schedule 2 of the Residential Properties (First-hand Sales) Ordinance.

## Notes:

- 1. The above areas have been converted to square feet based on a conversion rate of 1 square metre=10.764 square feet and rounded off to the nearest integer and the area shown in sq.ft. may be slightly different from that shown in sq. m.
- 2. There is no verandah in the residential properties in the development.
- 3. 4/F, 13/F, 14/F and 24/F are omitted.
- 4. Tower 4 is omitted.

每個住宅物業的實用面積以及構成住宅物業的一部份的範圍內的露台、工作平台及陽台(如有)之樓面面積,是按照《一手住宅物業銷售條例》第8條計算得出的。在構成住宅物業的一部份的範圍內的其他指明項目(如有)的面積(不計算入實用面積),是按照《一手住宅物業銷售條例》附表2第2部計算得出的。

- 上述所列之面積以1平方米 = 10.764平方呎換算至平方呎,並四捨五入至整數。以平方呎計算之面積與以平方米計算之面積可能有些微差異。
- 2. 本發展項目住宅物業並無陽台。
- 3. 不設4樓、13樓、14樓及24樓。
- 4. 不設第4座。

Description o 物	of Residential Pr 勿業的描述	operty	Saleable Area (including balcony, utility platform and verandah, if any) sq.metre (sq.ft)		Area of o	ther specifi 其他指明	ed items (N 明項目的面積	lot included 責(不計入實	d in the Saleable / 【用面積)平方米(	Area) sq.me 平方呎)	etre(sq.ft.)		
Block Name 大廈名稱	Floor 樓層	Flat 單位	(包括露台、工作平台及陽台(如有)) 平方米(平方呎)	Air-conditioning plant room 空調機房	Bay window 窗台	Cockloft 閣樓	Flat roof 平台	Garden 花園	Parking space 停車位	Roof 天台	Stairhood 梯屋	Terrace 前庭	Yard 庭院
	23/F	А	123.501 (1329) Balcony 露台 : 3.702 (40) Utility Platform 工作平台 : 1.647 (18)	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-
	23樓	В	116.291 (1252) Balcony 露台 : 3.702 (40) Utility Platform 工作平台 : - (-)	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-
	23/F-25/F (Duplex)	С	155.138 (1670) Balcony 露台 : 4.266 (46) Utility Platform 工作平台 : - (-)	-	-	-	-	-	-	63.899 (688)	-	-	-
	23樓至25樓 (複式)	D	155.367 (1672) Balcony 露台 : 3.185 (34) Utility Platform 工作平台 : - (-)	-	-	-	2.073 (22)	-	-	47.131 (507)	-	-	-
Tower 1 第1座	23/F	E	79.187 (852) Balcony 露台 : 2.592 (28) Utility Platform 工作平台 : 1.552 (17)	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-
	23樓	F	78.374 (844) Balcony 露台 : 2.588 (28) Utility Platform 工作平台 : - (-)	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-
		А	188.952 (2034) Balcony 露台 : - (-) Utility Platform 工作平台 : 1.647 (18)	-	-	-	31.378 (338)	-	-	127.573 (1373)	-	-	-
	25/F 25樓	E	79.187 (852) Balcony 露台 : 2.592 (28) Utility Platform 工作平台 : 1.552 (17)	-	-	-	-	-	-	37.947 (408)	-	-	-
		F	78.374 (844) Balcony 露台 : 2.588 (28) Utility Platform 工作平台 : - (-)	-	-	-	-	-	-	30.312 (326)	-	-	-

The saleable area of each residential property and the floor areas of balcony, utility platform and verandah (if any) to the extent that it forms part of the residential property are calculated in accordance with section 8 of the Residential Properties (First-hand Sales) Ordinance; and the areas of other specified items (if any), to the extent that they form part of the residential property (not included in salesable area) are calculated in accordance with Part 2 of Schedule 2 of the Residential Properties (First-hand Sales) Ordinance.

## Notos

- 1. The above areas have been converted to square feet based on a conversion rate of 1 square metre=10.764 square feet and rounded off to the nearest integer and the area shown in sq.ft. may be slightly different from that shown in sq. m.
- 2. There is no verandah in the residential properties in the development.
- 3. 4/F, 13/F, 14/F and 24/F are omitted.
- 4. Tower 4 is omitted.

每個住宅物業的實用面積以及構成住宅物業的一部份的範圍內的露台、工作平台及陽台(如有)之樓面面積,是按照《一手住宅物業銷售條例》第8條計算得出的。在構成住宅物業的一部份的範圍內的其他指明項目(如有)的面積(不計算入實用面積),是按照《一手住宅物業銷售條例》附表2第2部計算得出的。

- 上述所列之面積以1平方米 = 10.764平方呎換算至平方呎,並四捨五入至整數。以平方呎計算之面積與以平方米計算之面積可能有些微差異。
- 2. 本發展項目住宅物業並無陽台。
- 3. 不設4樓、13樓、14樓及24樓。
- 4. 不設第4座。

Description o 物	of Residential Pi 勿業的描述	roperty	Saleable Area (including balcony, utility platform and		Area of o	ther specifi 其他指明	ed items (N 月項目的面和	lot included 責(不計入實	l in the Saleable / 【用面積)平方米(-	Area) sq.me 平方呎)	etre(sq.ft.)		
Block Name 大廈名稱	Floor 樓層	Flat 單位	verandah, if any) sq.metre (sq.ft) 實用面積 (包括露台、工作平台及陽台(如有)) 平方米(平方呎)	Air-conditioning plant room 空調機房	Bay window 窗台	Cockloft 閣樓	Flat roof 平台	Garden 花園	Parking space 停車位	Roof 天台	Stairhood 梯屋	Terrace 前庭	Yard 庭院
		А	95.199 (1025) Balcony 露台 : - (-) Utility Platform 工作平台 : - (-)	-	-	-	80.119 (862)	-	-	-	-	-	-
		В	94.881 (1021) Balcony 露台 : - (-) Utility Platform 工作平台 : - (-)	-	-	-	82.513 (888)	-	-	-	-	-	-
	2/F 2樓	С	61.261 (659) Balcony 露台 : - (-) Utility Platform 工作平台 : - (-)	-	-	-	52.245 (562)	-	-	-	-	-	-
		D	75.621 (814) Balcony 露台 : - (-) Utility Platform 工作平台 : - (-)	-	-	-	56.928 (613)	-	-	-	-	-	-
Tower 2		E	60.516 (651) Balcony 露台 : - (-) Utility Platform 工作平台 : - (-)	-	-	-	48.705 (524)	-	-	-	-	-	-
第2座		A	98.169 (1057) Balcony 露台 : 2.970 (32) Utility Platform 工作平台 : - (-)	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-
		В	99.490 (1071) Balcony 露台 : 3.103 (33) Utility Platform 工作平台 : 1.506 (16)	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-
	3/F - 23/F 3樓至23樓	С	63.289 (681) Balcony 露台 : 2.028 (22) Utility Platform 工作平台 : - (-)	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-
		D	77.954 (839) Balcony 露台 : 2.333 (25) Utility Platform 工作平台 : - (-)	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-
		Е	63.220 (681) Balcony 露台 : 2.704 (29) Utility Platform 工作平台 : - (-)	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-

The saleable area of each residential property and the floor areas of balcony, utility platform and verandah (if any) to the extent that it forms part of the residential property are calculated in accordance with section 8 of the Residential Properties (First-hand Sales) Ordinance; and the areas of other specified items (if any), to the extent that they form part of the residential property (not included in salesable area) are calculated in accordance with Part 2 of Schedule 2 of the Residential Properties (First-hand Sales) Ordinance.

## Notes

- 1. The above areas have been converted to square feet based on a conversion rate of 1 square metre=10.764 square feet and rounded off to the nearest integer and the area shown in sq.ft. may be slightly different from that shown in sq. m.
- 2. There is no verandah in the residential properties in the development.
- 3. 4/F, 13/F, 14/F and 24/F are omitted.
- 4. Tower 4 is omitted.

每個住宅物業的實用面積以及構成住宅物業的一部份的範圍內的露台、工作平台及陽台(如有)之樓面面積,是按照《一手住宅物業銷售條例》第8條計算得出的。在構成住宅物業的一部份的範圍內的其他指明項目(如有)的面積(不計算入實用面積),是按照《一手住宅物業銷售條例》附表2第2部計算得出的。

- 上述所列之面積以1平方米 = 10.764平方呎換算至平方呎,並四捨五入至整數。以平方呎計算之面積與以平方米計算之面積可能有些微差異。
- 2. 本發展項目住宅物業並無陽台。
- 3. 不設4樓、13樓、14樓及24樓。
- 4. 不設第4座。

	f Residential Pi 〗業的描述	roperty	Saleable Area (including balcony, utility platform and		Area of o				I in the Saleable / 【用面積)平方米(-		etre(sq.ft.)		
Block Name 大廈名稱	Floor 樓層	Flat 單位	verandah, if any) sq.metre (sq.ft) 實用面積 (包括露台、工作平台及陽台(如有)) 平方米(平方呎)	Air-conditioning plant room 空調機房	Bay window 窗台	Cockloft 閣樓	Flat roof 平台	Garden 花園	Parking space 停車位	Roof 天台	Stairhood 梯屋	Terrace 前庭	Yard 庭院
		А	179.457 (1932) Balcony 露台 : 3.103 (33) Utility Platform 工作平台 : 1.506 (16)	-	-	-	7.754 (83)	-	-	143.656 (1546)	-	-	-
Tower 2	25/F	С	63.289 (681) Balcony 露台 : 2.028 (22) Utility Platform 工作平台 : - (-)	-	-	-	-	-	-	37.064 (399)	-	1	-
第2座	25樓	D	77.954 (839) Balcony 露台 : 2.333 (25) Utility Platform 工作平台 : - (-)	-	-	-	-	-	-	50.774 (547)	-	-	-
		Е	69.914 (753) Balcony 露台 : 2.704 (29) Utility Platform 工作平台 : - (-)	-	-	-	-	-	-	27.291 (294)	-	-	-

The saleable area of each residential property and the floor areas of balcony, utility platform and verandah (if any) to the extent that it forms part of the residential property are calculated in accordance with section 8 of the Residential Properties (First-hand Sales) Ordinance; and the areas of other specified items (if any), to the extent that they form part of the residential property (not included in salesable area) are calculated in accordance with Part 2 of Schedule 2 of the Residential Properties (First-hand Sales) Ordinance.

- 1. The above areas have been converted to square feet based on a conversion rate of 1 square metre=10.764 square feet and rounded off to the nearest integer and the area shown in sq.ft. may be slightly different from that shown in sq. m.
- 2. There is no verandah in the residential properties in the development.
- 3. 4/F, 13/F, 14/F and 24/F are omitted.
- 4. Tower 4 is omitted.

每個住宅物業的實用面積以及構成住宅物業的一部份的範圍內的露台、工作平台及陽台(如有)之樓面面 積,是按照《一手住宅物業銷售條例》第8條計算得出的。在構成住宅物業的一部份的範圍內的其他指明項目(如 有)的面積(不計算入實用面積),是按照《一手住宅物業銷售條例》附表2第2部計算得出的。

- 1. 上述所列之面積以1平方米 = 10.764平方呎換算至平方呎,並四捨五入至整數。以平方呎計算之面積與 以平方米計算之面積可能有些微差異。
- 2. 本發展項目住宅物業並無陽台。
- 3. 不設4樓、13樓、14樓及24樓。
- 4. 不設第4座。

Description o	f Residential Pi 〗業的描述	roperty	Saleable Area (including balcony, utility platform and verandah, if any) sq.metre (sq.ft)		Area of o	ther specifi 其他指明	ied items (N 明項目的面和	lot included 責(不計入實	I in the Saleable / 【用面積)平方米(-	Area) sq.m 平方呎)	etre(sq.ft.)		
Block Name 大廈名稱	Floor 樓層	Flat 單位	veralidali, if any) sq.metre (sq.it)   實用面積   (包括露台、工作平台及陽台(如有))   平方米(平方呎)	Air-conditioning plant room 空調機房	Bay window 窗台	Cockloft 閣樓	Flat roof 平台	Garden 花園	Parking space 停車位	Roof 天台	Stairhood 梯屋	Terrace 前庭	Yard 庭院
		А	45.171 (486) Balcony 露台 : - (-) Utility Platform 工作平台 : - (-)	-	-	-	39.381 (424)	-	-	-	-	-	-
		В	40.504 (436) Balcony 露台 : - (-) Utility Platform 工作平台 : - (-)	-	-	-	15.861 (171)	-	-	-	-	-	-
		С	29.087 (313) Balcony 露台 : - (-) Utility Platform 工作平台 : - (-)	-	-	-	11.441 (123)	-	-	-	-	-	-
		D	25.588 (275) Balcony 露台 : - (-) Utility Platform 工作平台 : - (-)	-	-	-	8.338 (90)	-	-	-	-	-	-
Tower 3 第3座	3/F 3樓	Е	22.309 (240) Balcony 露台 : - (-) Utility Platform 工作平台 : - (-)	-	-	-	8.640 (93)	-	-	-	-	-	-
		F	27.459 (296) Balcony 露台 : - (-) Utility Platform 工作平台 : - (-)	-	-	-	9.913 (107)	-	-	-	-	-	-
		G	43.030 (463) Balcony 露台 : - (-) Utility Platform 工作平台 : - (-)	-	-	-	40.328 (434)	-	-	-	-	-	-
		Н	30.122 (324) Balcony 露台 : - (-) Utility Platform 工作平台 : - (-)	-	-	-	26.935 (290)	-	-	-	-	-	-
		J	22.934 (247) Balcony 露台 : - (-) Utility Platform 工作平台 : - (-)	-	-	-	21.193 (228)	-	-	-	-	-	-

The saleable area of each residential property and the floor areas of balcony, utility platform and verandah (if any) to the extent that it forms part of the residential property are calculated in accordance with section 8 of the Residential Properties (First-hand Sales) Ordinance; and the areas of other specified items (if any), to the extent that they form part of the residential property (not included in salesable area) are calculated in accordance with Part 2 of Schedule 2 of the Residential Properties (First-hand Sales) Ordinance.

## Notes:

- 1. The above areas have been converted to square feet based on a conversion rate of 1 square metre=10.764 square feet and rounded off to the nearest integer and the area shown in sq.ft. may be slightly different from that shown in sq. m.
- 2. There is no verandah in the residential properties in the development.
- 3. 4/F, 13/F, 14/F and 24/F are omitted.
- 4. Tower 4 is omitted.

每個住宅物業的實用面積以及構成住宅物業的一部份的範圍內的露台、工作平台及陽台(如有)之樓面面積,是按照《一手住宅物業銷售條例》第8條計算得出的。在構成住宅物業的一部份的範圍內的其他指明項目(如有)的面積(不計算入實用面積),是按照《一手住宅物業銷售條例》附表2第2部計算得出的。

- 上述所列之面積以1平方米 = 10.764平方呎換算至平方呎,並四捨五入至整數。以平方呎計算之面積與以平方米計算之面積可能有些微差異。
- 2. 本發展項目住宅物業並無陽台。
- 3. 不設4樓、13樓、14樓及24樓。
- 4. 不設第4座。

Description o 物	f Residential Pi m業的描述	roperty	Saleable Area (including balcony, utility platform and verandah, if any) sq.metre (sq.ft)		Area of o	ther specifi 其他指明	ed items (N 月項目的面積	lot included 責(不計入實	d in the Saleable / 【用面積)平方米(-	Area) sq.m 平方呎)	etre(sq.ft.)		
Block Name 大廈名稱	Floor 樓層	Flat 單位	ではいるに、ir any) sq.metre (sq.it)	Air-conditioning plant room 空調機房	Bay window 窗台	Cockloft 閣樓	Flat roof 平台	Garden 花園	Parking space 停車位	Roof 天台	Stairhood 梯屋	Terrace 前庭	Yard 庭院
		А	47.225 (508) Balcony 露台 : 2.054 (22) Utility Platform 工作平台 : - (-)	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-
		В	42.740 (460) Balcony 露台 : 2.236 (24) Utility Platform 工作平台 : - (-)	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-
		С	31.178 (336) Balcony 露台 : 2.091 (23) Utility Platform 工作平台 : - (-)	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-
		D	28.015 (302) Balcony 露台 : 2.427 (26) Utility Platform 工作平台 : - (-)	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-
Tower 3 第3座	5/F - 18/F 5樓至18樓	E	24.680 (266) Balcony 露台 : 2.371 (26) Utility Platform 工作平台 : - (-)	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-
		F	29.550 (318) Balcony 露台 : 2.091 (23) Utility Platform 工作平台 : - (-)	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-
		G	46.659 (502) Balcony 露台 : 2.109 (23) Utility Platform 工作平台 : 1.520 (16)	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-
		Н	32.222 (347) Balcony 露台 : 2.100 (23) Utility Platform 工作平台 : - (-)	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-
		J	25.193 (271) Balcony 露台 : 2.259 (24) Utility Platform 工作平台 : - (-)	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-

The saleable area of each residential property and the floor areas of balcony, utility platform and verandah (if any) to the extent that it forms part of the residential property are calculated in accordance with section 8 of the Residential Properties (First-hand Sales) Ordinance; and the areas of other specified items (if any), to the extent that they form part of the residential property (not included in salesable area) are calculated in accordance with Part 2 of Schedule 2 of the Residential Properties (First-hand Sales) Ordinance.

## Notes

- 1. The above areas have been converted to square feet based on a conversion rate of 1 square metre=10.764 square feet and rounded off to the nearest integer and the area shown in sq.ft. may be slightly different from that shown in sq. m.
- 2. There is no verandah in the residential properties in the development.
- 3. 4/F, 13/F, 14/F and 24/F are omitted.
- 4. Tower 4 is omitted.

每個住宅物業的實用面積以及構成住宅物業的一部份的範圍內的露台、工作平台及陽台(如有)之樓面面積,是按照《一手住宅物業銷售條例》第8條計算得出的。在構成住宅物業的一部份的範圍內的其他指明項目(如有)的面積(不計算入實用面積),是按照《一手住宅物業銷售條例》附表2第2部計算得出的。

- 上述所列之面積以1平方米 = 10.764平方呎換算至平方呎,並四捨五入至整數。以平方呎計算之面積與以平方米計算之面積可能有些微差異。
- 2. 本發展項目住宅物業並無陽台。
- 3. 不設4樓、13樓、14樓及24樓。
- 4. 不設第4座。

	f Residential Pr 叨業的描述	operty	Saleable Area (including balcony, utility platform and verandah, if any) sq.metre (sq.ft)		Area of o	ther specifi 其他指明	ed items (N 明項目的面和	lot included 責(不計入實	I in the Saleable / 【用面積)平方米(-	Area) sq.me 平方呎)	etre(sq.ft.)		
Block Name 大廈名稱	Floor 樓層	Flat 單位	verandan, ir any, sq.metre (sq.it)   實用面積   (包括露台、工作平台及陽台(如有))   平方米(平方呎)	Air-conditioning plant room 空調機房	Bay window 窗台	Cockloft 閣樓	Flat roof 平台	Garden 花園	Parking space 停車位	Roof 天台	Stairhood 梯屋	Terrace 前庭	Yard 庭院
		А	47.225 (508) Balcony 露台 : 2.054 (22) Utility Platform 工作平台 : - (-)	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-
		В	42.740 (460) Balcony 露台 : 2.236 (24) Utility Platform 工作平台 : - (-)	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-
		С	31.521 (339) Balcony 露台 : 2.091 (23) Utility Platform 工作平台 : - (-)	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-
Tower 3	19/F - 29/F	D	48.057 (517) Balcony 露台 : 2.427 (26) Utility Platform 工作平台 : - (-)	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-
第3座	19樓至29樓	F	29.519 (318) Balcony 露台 : 2.091 (23) Utility Platform 工作平台 : - (-)	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-
		G	46.659 (502) Balcony 露台 : 2.109 (23) Utility Platform 工作平台 : 1.520 (16)	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-
		Н	32.222 (347) Balcony 露台 : 2.100 (23) Utility Platform 工作平台 : - (-)	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-
		J	25.193 (271) Balcony 露台 : 2.259 (24) Utility Platform 工作平台 : - (-)	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-

The saleable area of each residential property and the floor areas of balcony, utility platform and verandah (if any) to the extent that it forms part of the residential property are calculated in accordance with section 8 of the Residential Properties (First-hand Sales) Ordinance; and the areas of other specified items (if any), to the extent that they form part of the residential property (not included in salesable area) are calculated in accordance with Part 2 of Schedule 2 of the Residential Properties (First-hand Sales) Ordinance.

## Notes:

- 1. The above areas have been converted to square feet based on a conversion rate of 1 square metre=10.764 square feet and rounded off to the nearest integer and the area shown in sq.ft. may be slightly different from that shown in sq. m.
- 2. There is no verandah in the residential properties in the development.
- 3. 4/F, 13/F, 14/F and 24/F are omitted.
- 4. Tower 4 is omitted.

每個住宅物業的實用面積以及構成住宅物業的一部份的範圍內的露台、工作平台及陽台(如有)之樓面面積,是按照《一手住宅物業銷售條例》第8條計算得出的。在構成住宅物業的一部份的範圍內的其他指明項目(如有)的面積(不計算入實用面積),是按照《一手住宅物業銷售條例》附表2第2部計算得出的。

- 1. 上述所列之面積以1平方米 = 10.764平方呎換算至平方呎,並四捨五入至整數。以平方呎計算之面積與以平方米計算之面積可能有些微差異。
- 2. 本發展項目住宅物業並無陽台。
- 3. 不設4樓、13樓、14樓及24樓。
- 4. 不設第4座。

	f Residential Pr 测業的描述	operty	Saleable Area (including balcony, utility platform and verandah, if any) sq.metre (sq.ft)		Area of c	ther specifi 其他指明	ed items (N 月項目的面和	lot included 責(不計入實	I in the Saleable / 【用面積)平方米(-	Area) sq.m 平方呎)	etre(sq.ft.)		
Block Name 大廈名稱	Floor 樓層	Flat 單位	實用面積 (包括露台、工作平台及陽台(如有)) 平方米(平方呎)	Air-conditioning plant room 空調機房	Bay window 窗台	Cockloft 閣樓	Flat roof 平台	Garden 花園	Parking space 停車位	Roof 天台	Stairhood 梯屋	Terrace 前庭	Yard 庭院
	30/F - 31/F (Duplex)	А	175.348 (1887) Balcony 露台 : 5.211 (56) Utility Platform 工作平台 : - (-)	-	-	-	5.319 (57)	-	-	-	-	-	-
	30樓至31樓 (複式)	В	198.415 (2136) Balcony 露台 : 5.768 (62) Utility Platform 工作平台 : - (-)	-	-	-	-	-	-	43.637 (470)	-	-	-
		С	54.529 (587) Balcony 露台:2.109 (23) Utility Platform 工作平台:1.520 (16)	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-
Tower 3	30/F 30樓	Н	32.222 (347) Balcony 露台 : 2.100 (23) Utility Platform 工作平台 : - (-)	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-
第3座		J	25.193 (271) Balcony 露台 : 2.259 (24) Utility Platform 工作平台 : - (-)	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-
		С	54.529 (587) Balcony 露台:2.109 (23) Utility Platform 工作平台:1.520 (16)	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-
	31/F 31樓	Н	32.222 (347) Balcony 露台 : 2.100 (23) Utility Platform 工作平台 : - (-)	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-
		J	25.193 (271) Balcony 露台 : 2.259 (24) Utility Platform 工作平台 : - (-)	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-

The saleable area of each residential property and the floor areas of balcony, utility platform and verandah (if any) to the extent that it forms part of the residential property are calculated in accordance with section 8 of the Residential Properties (First-hand Sales) Ordinance; and the areas of other specified items (if any), to the extent that they form part of the residential property (not included in salesable area) are calculated in accordance with Part 2 of Schedule 2 of the Residential Properties (First-hand Sales) Ordinance.

- 1. The above areas have been converted to square feet based on a conversion rate of 1 square metre=10.764 square feet and rounded off to the nearest integer and the area shown in sq.ft. may be slightly different from that shown in sq. m.
- 2. There is no verandah in the residential properties in the development.
- 3. 4/F, 13/F, 14/F and 24/F are omitted.
- 4. Tower 4 is omitted.

每個住宅物業的實用面積以及構成住宅物業的一部份的範圍內的露台、工作平台及陽台(如有)之樓面面 積,是按照《一手住宅物業銷售條例》第8條計算得出的。在構成住宅物業的一部份的範圍內的其他指明項目(如 有)的面積(不計算入實用面積),是按照《一手住宅物業銷售條例》附表2第2部計算得出的。

- 1. 上述所列之面積以1平方米 = 10.764平方呎換算至平方呎,並四捨五入至整數。以平方呎計算之面積與 以平方米計算之面積可能有些微差異。
- 2. 本發展項目住宅物業並無陽台。
- 3. 不設4樓、13樓、14樓及24樓。
- 4. 不設第4座。

AM009

Description of 物	Residential P 業的描述	roperty	Saleable Area (including balcony, utility platform and verandah, if any) sq.metre (sq.ft)		Area of c	other specifi 其他指	ied items (N 明項目的面積	lot included 漬(不計入實	I in the Saleable / 【用面積)平方米(	Area) sq.m 平方呎)	etre(sq.ft.)		
Block Name 大廈名稱	Floor 樓層	Flat 單位	實用面積 (包括露台、工作平台及陽台(如有)) 平方米(平方呎)	Air-conditioning plant room 空調機房	Bay window 窗台	Cockloft 閣樓	Flat roof 平台	Garden 花園	Parking space 停車位	Roof 天台	Stairhood 梯屋	Terrace 前庭	Yard 庭院
		А	69.876 (752) Balcony 露台 : - (-) Utility Platform 工作平台 : - (-)	-	-	-	42.576 (458)	-	-	-	-	-	-
		В	43.822 (472) Balcony 露台 : - (-) Utility Platform 工作平台 : - (-)	-	-	-	26.868 (289)	-	-	-	-	-	-
		С	42.990 (463) Balcony 露台 : - (-) Utility Platform 工作平台 : - (-)	-	-	-	32.041 (345)	-	-	-	-	-	-
Tower 5 第5座	3/F 3樓	D	44.090 (475) Balcony 露台 : - (-) Utility Platform 工作平台 : - (-)	-	-	-	33.657 (362)	-	-	-	-	-	-
		Е	47.872 (515) Balcony 露台 : - (-) Utility Platform 工作平台 : - (-)	-	-	-	30.222 (325)	-	-	-	-	-	-
		F	46.235 (498) Balcony 露台 : - (-) Utility Platform 工作平台 : - (-)	-	-	-	40.274 (434)	-	-	-	-	-	-
		G	39.742 (428) Balcony 露台 : - (-) Utility Platform 工作平台 : - (-)	-	-	-	30.763 (331)	-	-	-	-	-	-

The saleable area of each residential property and the floor areas of balcony, utility platform and verandah (if any) to the extent that it forms part of the residential property are calculated in accordance with section 8 of the Residential Properties (First-hand Sales) Ordinance; and the areas of other specified items (if any), to the extent that they form part of the residential property (not included in salesable area) are calculated in accordance with Part 2 of Schedule 2 of the Residential Properties (First-hand Sales) Ordinance.

## Notes:

- 1. The above areas have been converted to square feet based on a conversion rate of 1 square metre=10.764 square feet and rounded off to the nearest integer and the area shown in sq.ft. may be slightly different from that shown in sq. m.
- 2. There is no verandah in the residential properties in the development.
- 3. 4/F, 13/F, 14/F and 24/F are omitted.
- 4. Tower 4 is omitted.

每個住宅物業的實用面積以及構成住宅物業的一部份的範圍內的露台、工作平台及陽台(如有)之樓面面積,是按照《一手住宅物業銷售條例》第8條計算得出的。在構成住宅物業的一部份的範圍內的其他指明項目(如有)的面積(不計算入實用面積),是按照《一手住宅物業銷售條例》附表2第2部計算得出的。

- 上述所列之面積以1平方米 = 10.764平方呎換算至平方呎,並四捨五入至整數。以平方呎計算之面積與以平方米計算之面積可能有些微差異。
- 2. 本發展項目住宅物業並無陽台。
- 3. 不設4樓、13樓、14樓及24樓。
- 4. 不設第4座。

	f Residential P 〗業的描述	roperty	Saleable Area (including balcony, utility platform and		Area of c	ther specifi 其他指明	ed items (N 明項目的面積	lot included 責(不計入實	I in the Saleable <i>I</i> 【用面積)平方米( <sup>S</sup>	Area) sq.me 平方呎)	etre(sq.ft.)		
Block Name 大廈名稱	Floor 樓層	Flat 單位	verandah, if any) sq.metre (sq.ft) 實用面積 (包括露台、工作平台及陽台(如有)) 平方米(平方呎)	Air-conditioning plant room 空調機房	Bay window 窗台	Cockloft 閣樓	Flat roof 平台	Garden 花園	Parking space 停車位	Roof 天台	Stairhood 梯屋	Terrace 前庭	Yard 庭院
		Н	22.015 (237) Balcony 露台 : - (-) Utility Platform 工作平台 : - (-)	-	-	-	7.638 (82)	-	-	-	-	-	-
Tower 5	3/F	J	30.592 (329) Balcony 露台 : - (-) Utility Platform 工作平台 : - (-)	-	-	-	9.188 (99)	-	-	-	-	-	-
第5座	3樓	К	30.465 (328) Balcony 露台 : - (-) Utility Platform 工作平台 : - (-)	-	-	-	9.998 (108)	-	-	-	-	-	-
		L	40.259 (433) Balcony 露台 : - (-) Utility Platform 工作平台 : - (-)	-	-	-	27.004 (291)	-	-	-	-	-	-

The saleable area of each residential property and the floor areas of balcony, utility platform and verandah (if any) to the extent that it forms part of the residential property are calculated in accordance with section 8 of the Residential Properties (First-hand Sales) Ordinance; and the areas of other specified items (if any), to the extent that they form part of the residential property (not included in salesable area) are calculated in accordance with Part 2 of Schedule 2 of the Residential Properties (First-hand Sales) Ordinance.

## Notos

- 1. The above areas have been converted to square feet based on a conversion rate of 1 square metre=10.764 square feet and rounded off to the nearest integer and the area shown in sq.ft. may be slightly different from that shown in sq. m.
- 2. There is no verandah in the residential properties in the development.
- 3. 4/F, 13/F, 14/F and 24/F are omitted.
- 4. Tower 4 is omitted.

每個住宅物業的實用面積以及構成住宅物業的一部份的範圍內的露台、工作平台及陽台(如有)之樓面面積,是按照《一手住宅物業銷售條例》第8條計算得出的。在構成住宅物業的一部份的範圍內的其他指明項目(如有)的面積(不計算入實用面積),是按照《一手住宅物業銷售條例》附表2第2部計算得出的。

- 上述所列之面積以1平方米 = 10.764平方呎換算至平方呎,並四捨五入至整數。以平方呎計算之面積與以平方米計算之面積可能有些微差異。
- 2. 本發展項目住宅物業並無陽台。
- 3. 不設4樓、13樓、14樓及24樓。
- 4. 不設第4座。

	f Residential Pi 〗業的描述	roperty	Saleable Area (including balcony, utility platform and verandah, if any) sq.metre (sq.ft)		Area of o				I in the Saleable A 【用面積)平方米( <sup>5</sup>		etre(sq.ft.)		
Block Name 大廈名稱	Floor 樓層	Flat 單位	(包括露台、工作平台及陽台(如有)) 平方米(平方呎)	Air-conditioning plant room 空調機房	Bay window 窗台	Cockloft 閣樓	Flat roof 平台	Garden 花園	Parking space 停車位	Roof 天台	Stairhood 梯屋	Terrace 前庭	Yard 庭院
		А	74.169 (798) Balcony 露台 : 2.542 (27) Utility Platform 工作平台 : 1.751 (19)	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-
		В	47.527 (512) Balcony 露台 : 2.158 (23) Utility Platform 工作平台 : 1.547 (17)	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-
		С	46.671 (502) Balcony 露台 : 2.134 (23) Utility Platform 工作平台 : 1.547 (17)	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-
Tower 5 第5座	5/F - 29/F 5樓至29樓	D	46.225 (498) Balcony 露台 : 2.134 (23) Utility Platform 工作平台 : - (-)	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-
		E	49.912 (537) Balcony 露台 : 2.040 (22) Utility Platform 工作平台 : - (-)	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-
		F	48.282 (520) Balcony 露台 : 2.047 (22) Utility Platform 工作平台 : - (-)	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-
		G	41.836 (450) Balcony 露台 : 2.094 (23) Utility Platform 工作平台 : - (-)	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-

The saleable area of each residential property and the floor areas of balcony, utility platform and verandah (if any) to the extent that it forms part of the residential property are calculated in accordance with section 8 of the Residential Properties (First-hand Sales) Ordinance; and the areas of other specified items (if any), to the extent that they form part of the residential property (not included in salesable area) are calculated in accordance with Part 2 of Schedule 2 of the Residential Properties (First-hand Sales) Ordinance.

## Notes:

- 1. The above areas have been converted to square feet based on a conversion rate of 1 square metre=10.764 square feet and rounded off to the nearest integer and the area shown in sq.ft. may be slightly different from that shown in sq. m.
- 2. There is no verandah in the residential properties in the development.
- 3. 4/F, 13/F, 14/F and 24/F are omitted.
- 4. Tower 4 is omitted.

每個住宅物業的實用面積以及構成住宅物業的一部份的範圍內的露台、工作平台及陽台(如有)之樓面面積,是按照《一手住宅物業銷售條例》第8條計算得出的。在構成住宅物業的一部份的範圍內的其他指明項目(如有)的面積(不計算入實用面積),是按照《一手住宅物業銷售條例》附表2第2部計算得出的。

- 上述所列之面積以1平方米 = 10.764平方呎換算至平方呎,並四捨五入至整數。以平方呎計算之面積與以平方米計算之面積可能有些微差異。
- 2. 本發展項目住宅物業並無陽台。
- 3. 不設4樓、13樓、14樓及24樓。
- 4. 不設第4座。

Description of Residential Property 物業的描述			Saleable Area (including balcony, utility platform and verandah, if any) sq.metre (sq.ft)	Area of other specified items (Not included in the Saleable Area) sq.metre(sq.ft.) 其他指明項目的面積(不計入實用面積)平方米(平方呎)										
Block Name 大廈名稱	Floor 樓層	Flat 單位	使(and an, ir any) sq.metre (sq.it) 實用面積 (包括露台、工作平台及陽台(如有)) 平方米(平方呎)	Air-conditioning plant room 空調機房	Bay window 窗台	Cockloft 閣樓	Flat roof 平台	Garden 花園	Parking space 停車位	Roof 天台	Stairhood 梯屋	Terrace 前庭	Yard 庭院	
	5/F - 29/F 5樓至29樓	Н	22.015 (237) Balcony 露台 : - (-) Utility Platform 工作平台 : - (-)	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-	
Tower 5		J	32.686 (352) Balcony 露台 : 2.094 (23) Utility Platform 工作平台 : - (-)	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-	
第5座		К	32.529 (350) Balcony 露台 : 2.064 (22) Utility Platform 工作平台 : - (-)	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-	
		L	42.290 (455) Balcony 露台 : 2.031 (22) Utility Platform 工作平台 : - (-)	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-	

The saleable area of each residential property and the floor areas of balcony, utility platform and verandah (if any) to the extent that it forms part of the residential property are calculated in accordance with section 8 of the Residential Properties (First-hand Sales) Ordinance; and the areas of other specified items (if any), to the extent that they form part of the residential property (not included in salesable area) are calculated in accordance with Part 2 of Schedule 2 of the Residential Properties (First-hand Sales) Ordinance.

## Notos

- 1. The above areas have been converted to square feet based on a conversion rate of 1 square metre=10.764 square feet and rounded off to the nearest integer and the area shown in sq.ft. may be slightly different from that shown in sq. m.
- 2. There is no verandah in the residential properties in the development.
- 3. 4/F, 13/F, 14/F and 24/F are omitted.
- 4. Tower 4 is omitted.

每個住宅物業的實用面積以及構成住宅物業的一部份的範圍內的露台、工作平台及陽台(如有)之樓面面積,是按照《一手住宅物業銷售條例》第8條計算得出的。在構成住宅物業的一部份的範圍內的其他指明項目(如有)的面積(不計算入實用面積),是按照《一手住宅物業銷售條例》附表2第2部計算得出的。

- 上述所列之面積以1平方米 = 10.764平方呎換算至平方呎,並四捨五入至整數。以平方呎計算之面積與以平方米計算之面積可能有些微差異。
- 2. 本發展項目住宅物業並無陽台。
- 3. 不設4樓、13樓、14樓及24樓。
- 4. 不設第4座。

Description of Residential Property 物業的描述			Saleable Area (including balcony, utility platform and	Area of other specified items (Not included in the Saleable Area) sq.metre(sq.ft.) 其他指明項目的面積(不計入實用面積)平方米(平方呎)									
Block Name 大廈名稱	Floor 樓層	Flat 單位	verandah, if any) sq.metre (sq.ft) 實用面積 (包括露台、工作平台及陽台(如有)) 平方米(平方呎)	Air-conditioning plant room 空調機房	Bay window 窗台	Cockloft 閣樓	Flat roof 平台	Garden 花園	Parking space 停車位	Roof 天台	Stairhood 梯屋	Terrace 前庭	Yard 庭院
Tower 5 第5座	30/F 30樓	А	74.169 (798) Balcony 露台 : 2.542 (27) Utility Platform 工作平台 : 1.751 (19)	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-
		В	47.527 (512) Balcony 露台 : 2.158 (23) Utility Platform 工作平台 : 1.547 (17)	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-
		С	46.671 (502) Balcony 露台 : 2.134 (23) Utility Platform 工作平台 : 1.547 (17)	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-
		D	46.225 (498) Balcony 露台 : 2.134 (23) Utility Platform 工作平台 : - (-)	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-
		E	49.912 (537) Balcony 露台 : 2.040 (22) Utility Platform 工作平台 : - (-)	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-
		F	47.867 (515) Balcony 露台 : 2.047 (22) Utility Platform 工作平台 : - (-)	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-
	30/F - 31/F (Duplex) 30樓至31樓 (複式)	G	196.654 (2117) Balcony 露台 : 5.933 (64) Utility Platform 工作平台 : - (-)	-	-	-	10.000 (108)	-	-	24.130 (260)	-	-	-
	30/F 30樓	К	32.529 (350) Balcony 露台 : 2.064 (22) Utility Platform 工作平台 : - (-)	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-
		L	42.290 (455) Balcony 露台 : 2.031 (22) Utility Platform 工作平台 : - (-)	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-

The saleable area of each residential property and the floor areas of balcony, utility platform and verandah (if any) to the extent that it forms part of the residential property are calculated in accordance with section 8 of the Residential Properties (First-hand Sales) Ordinance; and the areas of other specified items (if any), to the extent that they form part of the residential property (not included in salesable area) are calculated in accordance with Part 2 of Schedule 2 of the Residential Properties (First-hand Sales) Ordinance.

## Notes:

- 1. The above areas have been converted to square feet based on a conversion rate of 1 square metre=10.764 square feet and rounded off to the nearest integer and the area shown in sq.ft. may be slightly different from that shown in sq. m.
- 2. There is no verandah in the residential properties in the development.
- 3. 4/F, 13/F, 14/F and 24/F are omitted.
- 4. Tower 4 is omitted.

每個住宅物業的實用面積以及構成住宅物業的一部份的範圍內的露台、工作平台及陽台(如有)之樓面面積,是按照《一手住宅物業銷售條例》第8條計算得出的。在構成住宅物業的一部份的範圍內的其他指明項目(如有)的面積(不計算入實用面積),是按照《一手住宅物業銷售條例》附表2第2部計算得出的。

- 1. 上述所列之面積以1平方米 = 10.764平方呎換算至平方呎,並四捨五入至整數。以平方呎計算之面積與以平方米計算之面積可能有些微差異。
- 2. 本發展項目住宅物業並無陽台。
- 3. 不設4樓、13樓、14樓及24樓。
- 4. 不設第4座。

Description of Residential Property 物業的描述			Saleable Area (including balcony, utility platform and verandah, if any) sq.metre (sq.ft)	Area of other specified items (Not included in the Saleable Area) sq.metre(sq.ft.) 其他指明項目的面積(不計入實用面積)平方米(平方呎)									
Block Name 大廈名稱	Floor 樓層	Flat 單位	實用面積 (包括露台、工作平台及陽台(如有)) 平方米(平方呎)	Air-conditioning plant room 空調機房	Bay window 窗台	Cockloft 閣樓	Flat roof 平台	Garden 花園	Parking space 停車位	Roof 天台	Stairhood 梯屋	Terrace 前庭	Yard 庭院
Tower 5 第5座	31/F 31樓	А	168.972 (1819) Balcony 露台 : - (-) Utility Platform 工作平台 : 1.547 (17)	-	-	-	20.724 (223)	-	-	55.779 (600)	-	-	-
		С	46.773 (503) Balcony 露台 : 2.134 (23) Utility Platform 工作平台 : 1.547 (17)	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-
		D	46.225 (498) Balcony 露台 : 2.134 (23) Utility Platform 工作平台 : - (-)	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-
		Е	49.912 (537) Balcony 露台 : 2.040 (22) Utility Platform 工作平台 : - (-)	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-
		F	48.031 (517) Balcony 露台 : 2.047 (22) Utility Platform 工作平台 : - (-)	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-

The saleable area of each residential property and the floor areas of balcony, utility platform and verandah (if any) to the extent that it forms part of the residential property are calculated in accordance with section 8 of the Residential Properties (First-hand Sales) Ordinance; and the areas of other specified items (if any), to the extent that they form part of the residential property (not included in salesable area) are calculated in accordance with Part 2 of Schedule 2 of the Residential Properties (First-hand Sales) Ordinance.

- 1. The above areas have been converted to square feet based on a conversion rate of 1 square metre=10.764 square feet and rounded off to the nearest integer and the area shown in sq.ft. may be slightly different from that shown in sq. m.
- 2. There is no verandah in the residential properties in the development.
- 3. 4/F, 13/F, 14/F and 24/F are omitted.
- 4. Tower 4 is omitted.

每個住宅物業的實用面積以及構成住宅物業的一部份的範圍內的露台、工作平台及陽台(如有)之樓面面 積,是按照《一手住宅物業銷售條例》第8條計算得出的。在構成住宅物業的一部份的範圍內的其他指明項目(如 有)的面積(不計算入實用面積),是按照《一手住宅物業銷售條例》附表2第2部計算得出的。

- 1. 上述所列之面積以1平方米 = 10.764平方呎換算至平方呎,並四捨五入至整數。以平方呎計算之面積與 以平方米計算之面積可能有些微差異。
- 2. 本發展項目住宅物業並無陽台。
- 3. 不設4樓、13樓、14樓及24樓。
- 4. 不設第4座。